
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 12. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 207
Forslag til lov om ændring af lov om forvaltning og administration af tilgodehavende ferie-

midler, SU-loven og lov om Arbejdsmarkedets Tillægspension. (Førtidig udbetaling af fe-

riemidler og udvidelse af Arbejdsmarkedets Tillægspensions opgavevaretagelse).

Af beskæftigelsesministeren (Peter Hummelgaard)

Spørgsmål 3
Fagbevægelsens Hovedorganisations formand, Lizette Risgaard har udtalt: »De 38 pct.

var en forudsætning for, at vi overhovedet gik med til at indefryse pengene, så jeg forstår

slet ikke diskussionen eller kravet fra nogen om midlertidigt at hæve topskattegrænsen.

Jeg har da en klar forventning om, at de 38 pct. fortsat gælder i denne situation«.

Vil ministeren på den baggrund oplyse, hvad der er op og ned i den aftale, som regerin-

gen, DA og FH har indgået i forhold til beskatning af feriepenge, når de udbetales?

Der henvises til artiklen »Fagbevægelsen kræver lav skat på ekstra feriepenge« på

www.finans.dk den 24. juni 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bent Bøgsted (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bent.Bogsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjarne Laustsen

formand
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